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PROTOKÓŁ Nr XLVI/2023 
 

czterdziestej szóstej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 24 listopada 2023 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Jezioranach 
 

 

Pan Jacek Ciborski – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach powitał 

wszystkich przybyłych na XLVI sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 

Następnie otworzył XLVI sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 14 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 39 do protokołu.  

  
   Na sekretarza obrad powołana została Radna Teresa Parzonka. 

 

   Obrady rozpoczęto o godz. 13.30 zakończono o godz. 15.00. 
 

Pan Jacek Ciborski – Wiceprzewodniczący Rady: "Z uwagi na to, że Pan Przewodniczący 

jest nieobecny, powaliła go choroba. Dlatego mam zaszczyt prowadzić dzisiejsze obrady 

Rady Miasta i Gminy. Stwierdzam, że mamy quorum w dniu dzisiejszym i możemy 

podejmować wszelkie uchwały. Na wstępie chciałbym przeczytać postanowienie Komisarza 

Wyborczego w Olsztynie. Postanowienie Nr 238/2023 Komisarz Wyborczy w Olsztynie I  

z dnia 17 listopada 2023 roku w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Radnego Rady 

Miejskiej w Jezioranach. Na podstawie art. 383 § 2 w związku z § 1 pkt 4 ustawy z dnia  

5 stycznia 2011 r. - Kodeks wyborczy (Dz. U. z 2023 r. poz. 2408) Komisarz Wyborczy  

w Olsztynie I postanawia, co następuje: § l. Stwierdza się wygaśnięcie z dniem 10 listopada 

2023 r. mandatu radnego wybranego do Rady Miejskiej w Jezioranach w okręgu wyborczym 

nr 8 z listy nr 16 - KWW KRZYSZTOFA KILJANA, z powodu pisemnego zrzeczenia się 

mandatu. Radnym, którego mandat wygasł jest Jan Kowalczyk. § 2. Postanowienie 

przekazuje się zainteresowanemu, Wojewodzie Warmińsko - Mazurskiemu oraz 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Jezioranach. § 3. Postanowienie ogłasza się  

w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko - Mazurskiego oraz podaje do 

publicznej wiadomości w Biuletynie Informacji Publicznej. § 4. Na postanowienie 

zainteresowanemu przysługuje skarga do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Olsztynie, którą wnosi się za pośrednictwem Komisarza Wyborczego w Olsztynie I  

w terminie siedmiu dni od dnia doręczenia postanowienia. Zgodnie z art. 9 § 1 Kodeksu 

wyborczego przez upływ terminu do wniesienia skargi należy rozumieć dzień złożenia skargi 

Komisarzowi Wyborczemu w Olsztynie I (decyduje dala złożenia skargi, a nie data jej 

nadania w urzędzie pocztowym). § 5. Postanowienie wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Komisarz Wyborczy w Olsztynie I Mariusz Paweł Stachowiak. Cóż trzeba pożegnać Pana 

Jana. Podziękowanie Panu Janowi Kowalczykowi. Składamy serdeczne podziękowania za 

wysiłek włożony w rozwój naszej Gminy i pełną poświęcenia pracę dla dobra jej 

społeczności. Dziękujemy także za życzliwość i okazywaną pomoc. Życzymy dalszych 

sukcesów w życiu osobistym i zawodowym. Z wyrazami szacunku, Przewodniczący Rady  

i Pan Burmistrz Jezioran. Dziękuję." 
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Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran: "Dziękuję za wkład w tą społeczność, którą 

Pan reprezentował w swoim okręgu i to, co Pan robił w naszej Radzie i pomysły, które 

mogliśmy realizować wspólnie. Chciałbym Panu podziękować za to, że jest Pan po prostu 

szlachetnym człowiekiem. Dziękuję serdecznie." 

 

Pan Jan Kowalczyk: "Dziękuję jeszcze raz. Ja ze swojej strony chciałbym podziękować 

przede wszystkim swoim wyborcom, bo dzięki nim mogłem tu wejść, spotykać się z wami. 

Wszystkim Radnym, zżyłem się z wami bardzo. Panu Burmistrzowi, Pani Kasi, Pani Danusi, 

Pani Ani, która mi wiele pomogła podczas mojej kadencji, pracownikom Urzędu i wszystkim 

osobom, które tu pominąłem. Jest mi bardzo ciężko, bo zżyłem się z wami. Głos mi drży, 

także dziękuję wam bardzo za ten wspólny czas." 

 

Burmistrz Jezioran: "My też dziękujemy i życzymy powodzenia." 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Na sekretarza dzisiejszych obrad, powołuję Panią Teresę. 

Pozwólcie Państwo, że w proponowany porządek obrad chciałbym wprowadzić kilka zmian. 

Pierwsza to będzie, wprowadzenie w punkcie 4 podpunktu 1 podjęcia uchwały w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obniżenia podatku rolnego na 

obszarze Gminy Jeziorany w 2024 roku. Proszę o głosowanie. Kto jest za wprowadzeniem tej 

zmiany." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Wprowadzenie zmiany nr 1 zostało przyjęte. Teraz głosujemy 

nad zmianą nr 2, zmianą nazwy punktu 3 na następującą: 3. Informacja dotycząca podatku 

leśnego na rok 2024. Przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Zmiana została przyjęta. Zmiana nr 3, wprowadzenie w punkcie 

4 podpunktu 8 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe 

wykonywane gminną komunikacja zbiorową, której operatorem jest Gmina Jeziorany oraz 

zmiana kolejności pozostałych podpunktów. Kto jest za przyjęciem tej zmiany?" 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Zmiana nr 4, wprowadzenie w punkcie 4, podpunkt 14, 

rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego 

i osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia  

11 grudnia 2018 roku oraz zmiana kolejności pozostałych podpunktów. Kto jest za tą zmianą? 

Proszę przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu) 
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Wiceprzewodniczący Rady: "Zmiana została przyjęta. porządek obrad został przyjęty.  

W imieniu Rady i Pana Burmistrza chcielibyśmy złożyć podziękowania Panu Sołtysowi 

Sołectwa Tłokowo, Panu Franciszkowi Wojciechowskiemu." 

 

Ad. 2. Złożenie podziękowania Sołtysowi Sołectwa Tłokowo w związku z zakończeniem 

pełnienia funkcji. 

 

Burmistrz Jezioran: "Będę się zwracał do kamery. Panie Franciszku z powodu braku zdrowia 

jest Pan dzisiaj nieobecny, ale chciałbym złożyć Panu podziękowania za dotychczasową 

współpracę, dzięki której udało się zrealizować wiele ważnych inicjatyw i przedsięwzięć. 

Wspólny wysiłek i zaangażowanie wpłynęły pozytywnie na wizerunek i rozwój naszej gminy. 

Życzymy pełni zdrowia, szczęścia, pogody ducha, a także dużo optymizmu i spełniania 

wszelkich planów. Z wyrazami szacunki Pan Przewodniczący jak i ja. Przekażemy Panu 

Frankowi podziękowania." 
 

Ad. 3. Informacja dotycząca leśnego na rok 2024.  

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Punkt 3 dzisiejszego porządku. Informacja na temat podatku 

leśnego na 2024 rok. Proponuje się przyjąć stawkę podatku leśnego na rok 2024 w takiej 

samej wysokości jaką określił w komunikacie Prezes GUS z dnia 20 października 2023 roku 

bez podejmowania uchwały. Cena drewna wg GUS do naliczania podatku leśnego za 1 ha 

fizyczny na rok 2024 wynosi 327,43 zł za 1m
3
 (równowartość pieniężna 0,220 m

3
 drewna  

wg ceny GUS na 2024 r. ogłoszonej w M.P. z 2023 roku poz. 1130 dnia 20 października 2023 

r.). Stawka podatku leśnego za 1 ha fizyczny na rok 2024 będzie wynosić 72,0346 zł. W roku 

2023 stawka podatku leśnego za 1 ha fizyczny wynosi 71,0996 zł."  

 

Ad. 4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

1) obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia podatku rolnego 

na obszarze gminy Jeziorany w 2024 roku, 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Następny podpunkt w dniu dzisiejszym to podjecie uchwały  

w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia podatku 

rolnego na obszarze gminy Jeziorany w 2024 roku. Proponuje się podjąć uchwałę." 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 8 głosów "za", 2 głosy 

"przeciw", 0 głosów "wstrzymujących się" 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 

                             

podjęła uchwałę Nr XLVI/361/23 w sprawie obniżenia średniej ceny  

skupu żyta stanowiącej podstawę do obliczenia podatku rolnego  

na obszarze gminy Jeziorany w 2024 roku,  

która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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2) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek  

w szkole i w domu” Gminy Jeziorany na lata 2024 - 2028, 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Teraz podejmiemy ustanowienie wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” Gminy Jeziorany na lata 

2024 - 2028. Pani Sekretarz?" 

 

Radny Józef Kaniuga: "To było omawiane na Komisjach." 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Dobrze, to tylko przypomnę dla tych, którzy nas oglądają, że 

wszystko to, co jest teraz omawiane, wcześniej było omawiane na Komisjach i dzisiejsze 

uchwały są następstwem tego, co ustaliliśmy na Komisjach. Przystępujemy do odczytania. 

Przejdźmy do głosowania." 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

              

podjęła uchwałę Nr XLVI/362/23 w sprawie ustanowienia wieloletniego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania  

„Posiłek w szkole i w domu” Gminy Jeziorany na lata 2024 - 2028,  

która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Następną uchwałą, którą się teraz będziemy zajmowali, to 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia pieniężnego  

z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 

2028." 

 

3) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia pieniężnego  

z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata  

2024 - 2028, 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Czy ktoś w tej sprawie chciałby zabrać głos przed 

głosowaniem? Nie widzę, przystąpmy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLVI/363/23 w sprawie podwyższenia  

kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy 

społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności  

dla osób objętych wieloletnim rządowym programem  

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 - 2028,  

która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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4) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 - 2028.  

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Teraz zajmiemy się określeniem zasad zwrotu wydatków  

w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2024 – 2028." 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Przejdźmy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLVI/364/23 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 

w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 - 2028,  

która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Teraz przejdziemy do określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości w 2024 roku."  

 

5) określenia wysokości stawek od podatku od nieruchomości w 2024 roku, 

 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady: "Czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos w tej kwestii? Może 

Panie z Gminy? Nie, to przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 9 głosów "za", 1 głos 

"przeciw", 0 głosów "wstrzymujących się".                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLVI/365/23 w sprawie określenia wysokości  

stawek od podatku od nieruchomości w 2024 roku,  

która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Teraz zajmiemy się wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki 

opłaty za pojemnik lub worek." 

 

6) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek, 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 
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Wiceprzewodniczący Rady: "Czy ktoś w tej sprawie chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to 

przejdźmy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 7 głosów "za", 2 głosy 

"przeciw", 1 głos "wstrzymujący się".                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLVI/366/23 w sprawie wyboru metody ustalenia  

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki  

tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek,  

która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Teraz zajmiemy się określeniem górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych oraz ponoszonych przez właścicieli nieruchomości w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych." 

 

7) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy  

nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

na rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz  ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych  

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych, 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Czy ktoś ma z Państwa Radnych jakieś pytania? Jeżeli nie, to 

przystąpmy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLVI/367/23 w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani  

do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

na rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych  

oraz  ponoszonych przez właścicieli nieruchomości w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych,  

która stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

8) ustalenia cen za usługi przewozowe wykonywane gminną komunikacją zbiorową,  której 

organizatorem jest  Gmina  Jeziorany, 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Kolejna propozycja, 

proszę Panie Przewodniczący o odczytanie." 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 
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Wiceprzewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej 

sprawie? Nie widzę, przystąpmy do głosownia."   

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLVI/368/23 w sprawie ustalenia cen za usługi  

przewozowe wykonywane gminną komunikacją zbiorową,   

której organizatorem jest  Gmina  Jeziorany,  

która stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Teraz zajmiemy się ustaleniem wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej za udział w działaniu 

ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu." 

 

9) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczej 

Straży Pożarnej za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu  

lub ćwiczeniu, 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Czy ktoś chciałby w tej sprawie zabrać głos? Nie widzę, 

przejdźmy do głosowania." 

 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLVI/369/23 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej  

za udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, 

która stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Teraz zajmiemy się Uchwałą Nr XLVI/370/2023 Rady Miejskiej 

w Jezioranach z dnia 24 listopada 2023 r. zmieniająca uchwałę Nr XIX/167/2020 Rady 

Miejskiej w Jezioranach z dnia 28 grudnia 2020 r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 

aglomeracji Jeziorany." 

 

10) zmieniająca uchwałę Nr XIX/167/2020 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 28 grudnia 

2020 r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Jeziorany, 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa Radnych lub pracowników Urzędu Miasta 

chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, więc przejdźmy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu) 
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podjęła uchwałę Nr XLVI/370/23 zmieniająca uchwałę Nr XIX/167/2020  

Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 28 grudnia 2020 r.  

w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Jeziorany,  

która stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Teraz przejdziemy do przyjęcia programu współpracy gminy 

Jeziorany z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2024 rok." 

 

11) przyjęcia programu współpracy gminy Jeziorany z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok, 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa Radnych lub osób obecnych na sali chciałby 

zabrać głos? Ma pytanie w tej sprawie? Nie widzę, przejdźmy do głosowania." 
 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLVI/371/23 w sprawie przyjęcia programu  

współpracy gminy Jeziorany z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia  

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok,  

która stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Dziękuję. Uchwała została przyjęta." 

 

12) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Jezioranach  

z dnia 21 listopada 2018 roku, 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Zajmiemy się teraz uchwałą zmieniającą uchwałę w sprawie 

ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 21 listopada 2018 roku. Chciałbym tu 

przegłosować propozycję wprowadzenia poprawki do projektu uchwały zmieniającą uchwałę 

w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 21 listopada 2018 roku. 

Poprawka polega na wprowadzeniu zmiany do projektu uchwały „§ 1. Powołuje się Komisję 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych w składzie 7 osób: 1) Pan Cezary 

Ciborski, 2) Pan Jacek Andrzej Ciborski, 3) Pan Piotr Paweł Szunejko, 4) Pan Krzysztof 

Nachiło, 5) Pani Teresa Parzonka, 6) Pan Lech Kowalczyk, 7) Pan Krzysztof Michalski. 

Przejdźmy do głosowania w tej sprawie." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu) 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Propozycja została przyjęta." 
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLVI/372/23 zmieniająca uchwałę  

w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Jezioranach  

z dnia 21 listopada 2018 roku,  

która stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Teraz zajmiemy się uchwałą zmieniającą zmieniająca uchwałę 

w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 21 listopada 2018 roku. 

Pani Teresko proszę." 

 

13) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji 

Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia  

21 listopada 2018 roku, 

 

Radny Teresa Parzonka  odczytała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

Nie widzę, przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLVI/373/23 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

składu liczbowego i osobowego Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 21 listopada 2018 roku,  

która stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Teraz zajmiemy się Uchwałą Nr XLVI/374/23 Rady Miejskiej 

w Jezioranach z dnia 24 listopada 2023 roku zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu 

liczbowego i  osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Jezioranach  

z dnia 11 grudnia 2018 roku." 

 

14) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 11 grudnia 2018 roku, 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania bądź chciałby zabrać 

głos w tej sprawie? Jeżeli nie, to przejdźmy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 9 głosów "za", 1 głos 

"wstrzymujący się".                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu) 
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podjęła uchwałę Nr XLVI/374/23 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

składu liczbowego i osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Jezioranach z dnia 11 grudnia 2018 roku,  

która stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Teraz zajmiemy się Wieloletnią Prognozą Finansowa Gminy 

Jeziorany na lata 2023 - 2035."  

 

15) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2023 - 2035, 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Pani Kasiu, czy chciałaby Pani zabrać głos w tej sprawie?" 

 

Pani Katarzyna Kolibowska – Skarbnik Gminy: "Nie, chyba, że są jakieś pytania." 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Jeżeli ktoś z Radnych ma pytania do Pani Katarzyny? 

Chciałbym przypomnieć, że wszystkie te kwestie, nad którymi teraz głosujemy były 

omawiane na posiedzeniach Komisji, więc jeżeli nie ma pytań, przejdźmy do głosowania  

w tej sprawie." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 9 głosów "za", 1 głos 

"wstrzymujący się".                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLVI/375/23  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Gminy Jeziorany na lata 2023 - 2035, 

która stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Teraz zajmiemy się uchwałą Nr XLVI/376/23 Rady Miejskiej  

w Jezioranach z dnia 24 listopada 2023 r. w sprawie zmian w budżecie gminy  na rok 2023. 

 

16) zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Czy ktoś ma w tej sprawie z Państwa Radnych jakieś pytania 

albo chciałby zabrać głos? Nie widzę, przejdźmy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego - 8 głosów "za", 1 głos 

"wstrzymujący się".                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu) 
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podjęła uchwałę Nr XLVI/376/23  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

która stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Skończyliśmy blok uchwał. Teraz sprawozdanie Burmistrza  

z działalności między sesjami. Proszę o zabranie głosu." 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 

Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy: "Sprawozdanie z działalności między Sesjami.  

1. Sprzedano: nieruchomość składającą się z działki oznaczonej numerem geodezyjnym 21/7 

o powierzchni 1800 m
2
 położoną w obrębie miasta Jeziorany osobom fizycznym za kwotę  

72 312 zł w przetargu ustnym nieograniczonym; lokal mieszkalny położony w budynku 

mieszkalnym położonym przy ul. Konopnickiej  wraz z udziałem 51/1000 w działce nr 263/6 

w obrębie miasta Jeziorany za kwotę 19 740 zł osobom fizycznym - najemcom w trybie 

bezprzetargowym. 2. Wykonane zadania gospodarcze: naprawiono dach w Szkole 

Podstawowej w Jezioranach, przeprowadzono naprawę nawierzchni dróg Franknowo – 

Polkajmy, Franknowo – Kramarzewo, Jeziorany – Miejska Wieś, przeprowadzono prace 

remontowe przed świetlicą we Franknowie (położono polbruk, zalano schody i podjazd, 

zamontowano barierkę, zamontowano nowe drzwi), przeprowadzono prace remontowe przy 

świetlicy w Wójtówku (zamontowano nowe drzwi, ułożono podjazd, zamontowano barierkę), 

przeprowadzono prace remontowe w świetlicy w Radostowie (położono nowe płytki), 

przeprowadzono wycinkę drzew: Franknowo – Wola Szlachecka  – 12 szt. Tłokowo – 1 szt. 

przy Szkole Podstawowej – 1 szt., obcięto gałęzie drzew przy ul. Polnej i przy Szkole 

Ponadpodstawowej w Jezioranach, oczyszczono studzienki i kraty ściekowe na ul. Kajki, 

zdemontowano – 7 szt. tablic informacyjnych na terenie Jezioran, zamontowano znaki 

drogowe w Wójtówku i Modlinach – 6 szt., ułożono polbruk w boksie dla bezdomnych psów. 

Dziękuję." 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Dziękuję Pani Sekretarz. Informacje o złożonych 

oświadczeniach majątkowych za 2022 rok." 

 

Ad.6. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2022 rok. 
 

Sekretarz Gminy: "Informacja przyszła od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Olsztynie znak 

UNP: 2813-23-244600 Dokonaliśmy analizy złożonych do 30 kwietnia 2023 roku, 

oświadczeń majątkowych Burmistrza Miasta i Gminy Jeziorany oraz Przewodniczącej Rady 

Miejskiej w Jezioranach (według stanu na 31 grudnia 2022 roku), „nadesłanych przy piśmie 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z 7 czerwca 2023 r. znak: IN-IV.414.296.2023. Analizę 

oparliśmy na porównaniu danych zadeklarowanych w oświadczeniu z posiadanymi przez nas 

informacjami. Stwierdziliśmy, że w oświadczeniu Pana Macieja Leszczyńskiego nie podano 

kwoty zadłużenia na 31.12.2022 r. Natomiast w oświadczeniu Pana Andrzeja Szuwalskiego 

nie stwierdziliśmy nieprawidłowości. Pomimo powyższych braków i niewykazanych pełnych 

danych w złożonym oświadczeniu, nie znaleźliśmy podstaw do wystąpienia z wnioskiem  

o kontrolę oświadczenia majątkowego do Centralnego Biura Antykorupcyjnego. Kolejne 

pismo znaki IN-IV.414.201.2023 i IN-IV.414.196.2023. Dotyczy analizy oświadczeń 

majątkowych za 2022 r. Na podstawie art. 24h ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku  
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o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023 r., poz. 40) informuję, że: Oświadczenie majątkowe 

za 2022 rok — Pana Andrzeja Szuwalskiego — Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy 

Jeziorany — zostało złożone Wojewodzie Warmińsko-Mazurskiemu w terminie określonym 

ustawą. W części B.2 — nie wykazano miejsca położenia nieruchomości wymienionej  

w punkcie II.2 części A (dot. mieszkania). Oświadczenie majątkowe za 2022 rok — Pana 

Macieja Leszczyńskiego — Burmistrza Miasta i Gminy Jeziorany — zostało złożone 

Wojewodzie Warmińsko-Mazurskiemu w terminie określonym ustawą. Nieprawidłowości  

w oświadczeniu majątkowym złożonym przez Pana Burmistrza — nie stwierdzono. Kolejne 

pismo znak sprawy 2813-SKA4.4006.77.2023.1. Szanowni Państwo, dokonaliśmy analizy 

złożonych do 30 kwietnia 2023 roku oświadczeń majątkowych radnych (według stanu  

na 31 grudnia 2022 roku), nadesłanych przez Państwa przy piśmie z 22 maja 2023 r. znak: 

OR.0043.17.2023. Analizę oparliśmy na porównaniu danych zadeklarowanych  

w oświadczeniach z posiadanymi przez nas informacjami. W niektórych oświadczeniach 

stwierdziliśmy: niewykazywanie wszystkich dochodów, brak informacji o ilości i rodzaju 

waluty obcej, w jakiem zgromadzone są środki pieniężne (podano równowartość waluty obcej 

w PLN). Przesłane do nas oświadczenia majątkowe, zostały złożone w ustawowym terminie 

Pomimo powyższych braków i niewykazanych pełnych danych w złożonych oświadczeniach, 

nie znaleziono podstaw do wystąpienia z wnioskiem o kontrolę oświadczeń majątkowych do 

Centralnego Biura Antykorupcyjnego. Kolejne pismo dokonaliśmy analizy 19 sztuk 

oświadczeń majątkowych, nadesłanych przez Państwa przy piśmie z dnia 13.07.2023 r. znak: 

KP.2124.i.2023. Analizę oparliśmy na porównaniu danych zadeklarowanych  

w oświadczeniach z posiadanymi przez nas informacjami. W jednym przypadku 

stwierdziliśmy niewykazanie dochodu z ZUS Oddział w Olsztynie. Pomimo powyższej 

nieprawidłowości w złożonym oświadczeniu, nie znaleziono podstaw do wystąpienia  

z wnioskiem o kontrolę do Centralnego Biura Antykorupcyjnego, bowiem osoba która złożyła 

oświadczenie majątkowe o którym mowa wyżej, wykazała dochód otrzymany z ZUS Oddział 

w Olsztynie w zeznaniu podatkowym za 2022 r. W pozostałych oświadczeniach majątkowych 

nie stwierdziliśmy nieprawidłowości. Przesłane do nas oświadczenia majątkowe, zostały 

złożone w ustawowym terminie. Dziękuję." 

Ad.7. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Teraz Wolne wnioski i zapytania. Czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby coś poruszyć? Nie ma. Wobec tego przejdźmy do ostatniego punktu przyjęcie protokołu 

z XLV Sesji. Przejdźmy do głosowania." 

 

Ad.8. Przyjęcie protokołu z XLV Sesji. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu) 

 

Przyjęto Protokół z XLV Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Wyczerpaliśmy cały blok dzisiejszych uchwał i porządek dnia. 

W związku z czym uważam Sesję za zamkniętą." 
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   W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady stwierdził,  

że XLVI sesja Rady Miejskiej w Jezioranach został zakończona. 

 

 

 

 

         Protokołował                                                            Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

   

   /-/ Łukasz Nitkiewicz                                                                /-/ Jacek Ciborski 

 


